



## Tom and Jerry Cheese Town Terms and Conditions

- Tom and Jerry Cheese Town Experience will run from 1<sup>st</sup> of July till 30<sup>th</sup> of July, 2021.
- The Experience will be from 12:00 PM to 9:00 PM every day, on a first come first served basis during the activation period.
- From July 1 to 30, spend AED 200, excluding Supermarkets, Banks/Transfer Agencies & Services, to receive pass codes for Cheese Town and Meet & Greet (adhere to Meet & Greet Schedule).
- Return/Exchange will not be accepted on participating and stamped receipt/s.
- Valid identification and participation SMS must be presented to claim prizes.
- Owners and employees of Ibn Battuta Mall outlets, their suppliers and immediate family members are ineligible to participate in this promotion.
- Nakheel Employees and their immediate families are not eligible to participate in this promotion.
- The Management reserves the right to cancel or amend these Terms and Conditions at any time without prior notice.
- Tom and Jerry Cheese Town experience can be enjoyed by the whole family.
- The number of families inside the different rooms will be limited due to Covid-19 restrictions.
- Unidirectional flow will ensure there is not any cross point between groups and maintain social distancing.
- Parents and their children should be wearing face masks.
- All areas/rooms will have one staff member ensuring the social distancing, cleaning, and sanitizing of all the furnishings. Each area will be closed for 5 minutes every hour to be sanitized.
- Children should use the toilet and wash their hands before entering Tom and Jerry Cheese Town Experience.
- No sharp objects may be taken into the area.
- No food, drink or chewing gum should be taken into the area.
- Attendees should be kind and respect each other.
- Parents/Guardians are responsible for the behavior and wellbeing of the child in their care and must maintain supervision at all times.
- Report all accidents to a member of staff, to ensure that we can provide any necessary assistance and minimize the potential of reoccurrence. These will be logged and are an important part of on-going safety audits.
- All damages to Tom and Jerry Cheese Town Experience property either accidental or deliberate must be reported to a member of staff.
- The participant agrees to the use by the organizer of any photographs, videos, comments and any audio in broadcasts, newspapers, brochures and other media in perpetuity without notice or compensation.
- **Important Notes:**  
Nakheel Malls Management reserves the right to withhold the prize for any irregularities and/or ineligibility found in the draw held at Ibn Battuta Mall.  
By entering this campaign, the customer has accepted the above-mentioned terms and conditions.



## فعالية توم أند جيرى تشيز تاون الشروط والأحكام

- تستمر فعالية توم أند جيرى تشيز تاون من 1 يوليو حتى 30 يوليو 2021.
- وقت الأنشطة من الساعة 12:00 ظهراً إلى 9:00 مساءً كل يوم، على أساس من يأتي أولاً تكون له الأولوية خلال فترة الفعالية.
- من 1 إلى 30 يوليو، لكل عملية شراء بقيمة 200 درهماً إماراتياً، في متاجر ابن بطوطة مول باستثناء محلات السوبر ماركت و البنوك و مراكز الصرافة و الخدمات، يمكنكم الحصول على رموز المرور الخاصة بـ Cheese Town و Meet & Greet (الالتزام بجدول Meet & Greet).
- يجب تقديم رسالة تعريف ومشاركة صالحة للمطالبة بالجوائز.
- لا يسمح لمالكي وموظفي منافذ ابن بطوطة مول ومورديهم وأفراد أسرهم المباشرين للمشاركة في هذا العرض الترويجي.
- لا يسمح بالمشاركة من قبل الموظفين ضمن إدارة شركة نخيل العقارية أو نخيل مولز وأفراد أسرهم من الدرجة الأولى في هذه الحملة الترويجية.
- تحتفظ إدارة المول بالحق في إلغاء أو تعديل هذه الشروط والأحكام في أي وقت دون إشعار مسبق.
- تحتفظ شركة نخيل بالحق في حجب الجائزة عن أي مخالفات و / أو عدم أهلية تم العثور عليها في السحب الذي تم إجراؤه في ابن بطوطة مول.
- بإمكان جميع أفراد العائلة الاستمتاع بفعالية توم أند جيرى تشيز تاون.
- سيكون تواجد عدد العائلات داخل الغرف المختلفة محدوداً بسبب قيود Covid19 .
- سيضمن السير باتجاه واحد وعدم وجود أي نقطة تقاطع بين المجموعات والحفاظ على التباعد الاجتماعي.
- يجب على الأهل والأطفال ارتداء الكمامات.
- سيتواجد أحد الموظفين في جميع المناطق/الغرف للتأكد من التباعد الاجتماعي، النظافة، وتعقيم جميع المفروشات. سيتم إغلاق كل منطقة لمدة 5 دقائق كل ساعة ليتم تعقيمها.
- يجب على الأطفال استخدام المراض وغسل أيديهم قبل الدخول إلى فعالية توم أند جيرى تشيز تاون.
- لا يُسمح بإدخال أشياء حادة إلى منطقة الأنشطة.
- لا يُسمح بإدخال المأكولات والمشروبات والعلكة إلى منطقة الأنشطة.
- يجب على الحاضرين أن يكونوا لطفاء ويحترمون بعضهم البعض.
- يتحمل الآباء/الأوصياء المسؤولية عن سلوك وسلامة أطفالهم، ويجب الإشراف عليهم في كل الأوقات.
- يجب الإبلاغ عن جميع الحوادث إلى أحد الموظفين، لضمان تقديم المساعدة اللازمة وتقليل احتمال تكرارها، حيث يتم تسجيلها وهي جزء مهم من عمليات تدقيق السلامة المستمرة.
- يجب إبلاغ أحد الموظفين عن جميع الأضرار التي تلحق بممتلكات فعالية توم أند جيرى تشيز تاون، سواء كانت عرضية أو متعمدة.
- يوافق المشارك على استخدام أي صور ومقاطع فيديو وتعليقات وأي صوت في وسائل البث والصحف والكتيبات وغيرها من الوسائل الإعلامية بشكل دائم ودون إشعار مسبق أو تعويض.
- **ملاحظات هامة:**  
بالدخول في هذه الحملة، يكون العميل قد وافق على الشروط والأحكام المذكورة أعلاه.  
إيصالات الاستبدال / الاسترجاع والإيصالات المختومة لن يتم قبولها عند المشاركة.

الشريك الاستراتيجي



ابن بطوطة مول  
اكتشف المزيد

01 يوليو - 04 سبتمبر 2021